

# 入墙式六角手轮快开全铜角阀通用型，厨卫接水管角阀,水龙头配件

产品名称	入墙式六角手轮快开全铜角阀通用型，厨卫接水管角阀,水龙头配件
公司名称	王伟剑（个体经营）
价格	12.00/个
规格参数	型号:zh-8677 规格:六角手轮快开 工作压力:25（MPa）
公司地址	中国 浙江 台州市 椒江上洋桥水暖市场六排7号
联系电话	86 0576 82745636

## 产品详情

型号	zh-8677	规格	六角手轮快开
工作压力	25（MPa）	内径	20（mm）
安装型式	入墙式	适用范围	厨卫接水管角阀,通用型
材质	铜		

铜体铜芯快开式角阀.适用水管进水接头.适用范围广.

**精铜主体：**角阀主体选用优质62精铜锭，采用国际最先进的重力浇铸工艺，经精密机械加工制造，浑然天成,坚固耐用。阀芯: 1、采用精密进口的陶瓷阀芯，拥有钻石般的硬度，陶瓷阀芯质量高、手感舒适轻快，经受50万次以上的开关仍可操作顺畅省力，耐久不漏水。 2、无需维修，无磨损，耐老化。

3、适用于硬质水，不受碎石或沙粒影响。电镀：采用先进的电镀工艺处理，经过酸铜、镍、铬多重镀层，电镀层结合良好、附着细密、色泽均匀，耐腐蚀性极佳，确保产品表面光泽亮丽、历久恒新。

**含铅标准：**符合国家gb/t1176含铅标准,对人体健康无伤害，保护您和家人使用无有害金属元素的产品.产品检验技术引进了德国光谱仪、日本膜厚测试仪等先进的检验设备，从原材料的检测到辅助零配件的测试，产品使用寿命，产品的密封性到产品电镀层表面的厚度测试，产品节约用水的流量测试，每道工序都经过严格的检验，整个实验的操作均采用国际相关标准。产品出厂前100%进行试水、试压检验，确保龙头滴水不漏。

**安装准备:**角阀在安装前应将水管内残留的脏水、残渣、沙粒、杂质冲洗干净后，再安装角阀，以防止起泡阻塞或阀芯被损坏。**【使用维护】**清洗表面：1、定期使用清洁剂擦洗去污，擦洗前先用清水冲净角阀表面并用软棉布抹干，再加上中性清洁剂轻轻擦拭，保持其表表面清洁。2、切勿使用任何具有研磨作用的清洁剂、硬质布、纸巾或钢丝球、以及任何含酸性、粗糙的清洁剂或肥皂等物擦拭龙头表面。滤网清洗：将气泡头拆下，取出滤网，在水龙头下用牙刷或小毛刷，刷洗滤网。

买家须知

1、本店所售龙头一般为冷热水龙头，所含进水管均为50cm长，如有特殊要求，请提前说明。2、如果龙头里面有少量水，属正常现象，因为龙头出厂前经过高水压测试，确保滴水不漏。3、仿古龙头表面经过仿旧处理，会在龙头表面出现不规则旧斑，属于正常现象。4、收货时请当面检查签收，如有破损，请拒绝签收，并及时与本店联系。5、产品显示图为拍摄或电脑显示等原因，会出现色差或大小错觉，请以实物产品、实物规格为准。6、买家购买商品后：本店会在（1~2个工作日内发出）如：缺货等特殊情况，本店会及时与买家联系。（请买家在购物后，电话保持开机状态）。

本店已加入“消费者保障服务”和“七天无理由退换货”服务！

收到商品后，七天内，可以自付来回邮费，无理由退换货，前提是商品没有使用过，不影响我们二次销售。七天后，不得以“这款商品不适合我”，“跟我想象的不太一样”等理由要求退换货。为此，在购买的时候，可以多和我们交流来了解商品，仔细阅读“宝贝描述”并结合图片来尽可能多的了解商品的样式，颜色，尺寸等因素，以避免双方不必要的损失，耽误了您家的装修可不好哦。

从本公司购买的产品，凡是非人为因素造成的质量问题，可无条件退、换货，卖家承担往返运输费用。

如因安装不当造成物品损坏我们可以协商解决！

本公司所售产品三个月内包换，五年内包修，终身跟踪服务！

refined subject: 62 angle valve body made of high quality refined copper ingots, using the most advanced gravity casting process, the precision machinery manufacturing, natural, durable. spool: 1, using sophisticated imported taocifaxin, with diamond-like hardness, taocifaxin high quality, comfortable light, withstood more than 50 million times and smooth operation of the switch can still be labor-saving, durable watertight. 2, no maintenance, no wear, anti-aging. 3, suitable for hard water, gravel or sand is not affected. plating: plating the use of advanced treatment, after acid copper, nickel, chromium multiple coatings, plating layer with good adhesion fine, uniform color, excellent corrosion resistance, surface gloss ensure bright, even the new constant. lead standards: gb/t1176 lead the national standard of no harm to human health, protect you and your family use the products without harmful metal elements. the introduction of the german product testing technology spectrometer, coating thickness tester japan and other advanced testing equipment, from raw material testing to the secondary parts of the test, product life, the product of the seal to the product surface plating thickness testing, product flow testing of water conservation, each process is a rigorous test, the operation of the entire experiment are of international standards. 100% of products manufactured before the water test, pressure test, to ensure that the leading leak.

installation preparation; angle valve should be installed before the residual dirty water pipes, residues, sand, clean of impurities, and then install the angle valve to prevent obstruction or plug is damaged foaming. maintenance】

【cleaning the surface: 1, regular use of cleaning agents to scrub decontamination, rinsing with clean water before scrubbing the surface and the angle valve dry with a soft cotton cloth, together with a neutral detergent gently wipe the surface clean to maintain its form. 2, do not use any abrasive cleaners, hard cloth, paper towels or wire ball, and any acidic, harsh detergents or soap and other things leading wipe the surface. filter cleaning: remove the bubble head, remove the filter, with a toothbrush under the tap or small brush, scrub the filter.

buyer tips

1, the leading restaurant for sale is generally hot and cold taps, contained in the inlet are 50cm long, if there are special requirements, please explain in advance. 2, if there are small amount of water faucet is a normal phenomenon, because the leading high-pressure tests before delivery to ensure leak proof. 3, distressed antique faucet surface after treatment, the surface will be irregular at the head of the old spot, is a normal phenomenon. 4, receipt, please check the sign face to face and, if damaged, please refuse to sign, and timely contact with the restaurant. 5, the product or the computer display shows the shooting and other reasons, there will be color or size of the illusion, with the physical products, physical specifications shall prevail. 6, the buyer after the purchase of goods: the shop will be (1 to 2 working days to

issue) such as: out of stock and other special circumstances, this shop will promptly contact with the buyer. (please buyers shopping, telephone and power state).

our joined the "consumer protection service" and "seven days of no reason to return" service!

after receipt of goods, within seven days, you can pay return postage, no reason to return, provided that the goods are not used, does not affect our secondary sales. after seven days, not to "this product is not for me", "not the same as i expected" and other reasons required return. to this end, the time of purchase, you can talk to us more and to understand the products and read the "baby description" and combining images to understand the product as much as possible the style, color, size and other factors, in order to avoid unnecessary loss of the two sides, delays in the renovation of your home may ay.

products purchased from the company, any quality problems caused by non-human factors, unconditional refund, replacement, the seller bear the cost of transport.

items as a result of damage caused by improper installation can be resolved through consultation!

the company sold products replacement within three months, five years, repair, life-long follow-up service!